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Адрес JABLONEX GROUP a.s. 
Palackého 3145/41  
466 37 Jablonec nad Nisou  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Division Beads is one of the leading global suppliers of glass jewellery semi-finished products. As regards seed beads (rocailles), we are the world’s
No. 1.

Our seed beads are the world’s top product in the entire industry. No other seed bead variety can compare to this unique product in terms of
technology, appearance, product range or features. The tradition of seed beads production dates back to the 16th century, and for the past 50 years,
seed beads have been exported under the Jablonex brand to more than 80 countries on five continents.

In addition to these unique seed beads, we offer a full bead product range whose highlights include pressed beads, fire polished beads, imitation
pearls and cut beads. All these beads come in the widest assortment of shapes, sizes, colours and surface treatments.

The offer of Division Beads includes Christmas decorations and artificial flowers, which also have a rich tradition in this region. Both these commodities
are purely hand-made and feature a wide variety of designs.

 

Company Profile of JABLONEX GROUP a.s.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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